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Uznesenie Mestského zastupiteľstva v Nitre č. 303/2024 - MZ zo dňa 05.09.2024 

 
K bodu: Návrh vzájomnej spolupráce a finančnej spoluúčasti medzi Základnou školou, 
Fatranská ul., Nitra a spoločnosťou FC Nitra, a.s. pri modernizácii vonkajšieho areálu 
ZŠ za účelom vybudovania a spoločného užívania novej športovej infraštruktúry – 
futbalového ihriska  
 
 
Kontrola na zasadnutie Mestského zastupiteľstva dňa 24. 4. 2025 
 

I. 
Mestské zastupiteľstvo v Nitre 
o d p o r ú č a 
riaditeľke ZŠ Fatranská, Fatranská ul.č.14, Nitra 
zabezpečiť uzatvorenie zmluvy o vzájomnej spolupráci v zmysle Bodu 1 
a 
v zmysle bodu II. A bodu III. pripraviť na rokovanie Mestského zastupiteľstva v Nitre, dňa 26. 
9. 2024, materiál na prenájom nehnuteľností v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obci 
v znení neskorších predpisov  
                
                                                                                                                            
               K: MZ  

II. 
Plnenie: 
 
 
V zmysle schváleného uznesenia č. 303/2024-MZ zo dňa 05. 09. 2024 pripraví návrh                           
na nakladanie s majetkom Mesta Nitra, riaditeľka Základnej školy Fatranská 14, Nitra. 
 
 
Uznesenie sa plní. Navrhujeme nový termín 15. 5. 2025  
 
 
 
                                                                             _____________________ 
                                                                                               RNDr. Slavomíra Palková  
                                                                                                     riaditeľka školy                                                                     
 
Spracovala: RNDr. Slavomíra Palková 
 
 
V Nitre, dňa 28. 3. 2025                                                                                      p. č.  
 
 

 

 

  



Kroky, kt. sme od januára 2025 v danej veci zrealizovali: 
 
Február 2025: P. Ondriš pripravil nové návrhy na ihrisko so štandardnými rozmermi, kt. boli  
odoslané členom Rady školy s umiestnením mobilných kontajnerov (šatne, toalety). To malo 
zasahovať aj na pozemky cirkvi. 
Nakoľko ihrisko uberalo značnú časť aj z pozemku využívaného žiakmi našej školy počas 
školského vyučovania (záhrady), dohodli sme sa na stretnutí a konzultácii ako budeme 
postupovať.  
 
Marec 2025: stretnutie s predsedom predstavenstva p. Ondrišom a projektovým architektom p. 
Kočajdom, na ktorom sa dohodol návrat k pôvodnej verzii, ktorú dala vypracovať riaditeľka 
školy. Ide o ihrisko s rozmermi 85 x 60 m. P. Kočajda doplní návrh o šatne v inom priestore 
ako požadovalo FC. 
Vzišla otázka užívania ihriska verejnosťou. P. Ondriš vysvetlil, že ak by ihrisko využívala aj 
verejnosť, trávnik, kt. by oni zrekultivovali a realizovali by jeho údržbu, sa zničí. V tom prípade 
by to nemalo  pre FC význam. Potreba riešenia tejto situácie s Mestom. 
Dohodlo sa stretnutie na mimoriadnom zasadnutí Rady školy, kde by danú situáciu vysvetlil, 
okrem iného, aj poslancom delegovaným do Rady školy. 
 
24. 3. 2025: Mimoriadne zasadnutie Rady školy za prítomnosti hosťa p. Ondriša.  
Vzišli dve uznesenia. Prvé sa týka odporúčania riaditeľke školy uzatvoriť zmluvu o vzájomnej 
spolupráci s FC a druhé uložilo poslancom Mesta Nitry predložiť na Mestskom zastupiteľstve 
návrh zmeny bodu 1,5 písm. c) Uznesenia Mestského zastupiteľstva z 5. 9. 2024 - využívanie 
ihriska verejnosťou a žiakmi školy. 
 
Zmluva je pripravená, p. Ondriš, ale po Rade školy žiada o doplnenie niektorých bodov. Tiež 
bude žiadať Mesto o úhradu elektrickej energie a navrhuje, aby mali právo na predĺženie 
bezplatného nájmu po 10 rokoch o rovnaké obdobie. Preto je potrebné ďalšie rokovanie.  
Obdobne je to s podmienkami prenájmu. 
 
 
 

 
 
 


